79° ΔΗΜΟΤΙΚΌ ΣΧΟΛΕΙΌ ΑΘΗΝΩΝ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ

Αγαπητοί γονείς, σας ενημερώνουμε ότι την Τετάρτη 20 Μαρτίου 2024 και ώρα 13:15 θα δοθούν στους γονείς και κηδεμόνες των μαθητών και μαθητριών των Γ', Δ', Ε' και ΣΤ' τάξεων του σχολείου μας οι έλεγχοι προόδου του 2° τριμήνου. Για τις Α' και Β' τάξεις θα γίνει ενημέρωση των γονέων από τους τις εκπαιδευτικούς των τμημάτων.

Ο ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΔΙΔΑΣΚΟΝΤΩΝ

ANNOUNCEMENT

Dear parents, we would like to inform you that on Wednesday March 20th, at 1:15 p.m., the parents of the 3rd, 4th, 5th and 6th grade will be given the school reports for the 2nd term of the school year. For the 1st and 2nd grades, parents will be informed by the teachers about the children's progress.